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Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ nr 11/2018

II sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
odbytej w dniu

29 listopada 2018 r. od godz.1502 do godz. 1558
w sali Urzędu Miasta i Gminy w Skokach.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
II sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quo rum.
2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne j ego zmiany.

4. Podjęcie uchwał w sprawie ;
4.1) ustalenia składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Skoki.
4.2) ustalenia składów osobowych oraz wyboru przewodniczących Komisji Rady

Miejskiej Gminy Skoki.
4.3) ustalenia składów osobowego oraz wyboru przewodniczącego Komisji Skarg

Wniosków ł Petycji.
4.4) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.
4.5) wyboru przedstawiciela i zastępcy przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin i

Powiatów Wielkopolski.
4.6) ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej Gminy Skoki.
4.7) ustalenia wysokości diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Skoki.

5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Komunikaty, wolne wnioski.

7. Zakończenie.

ad.l

Otwarcia obrad II sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy w Skokach Pan Zbigniew
Kujawa. Stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych Rady na sesji było 15
- wobec czego Rada Miejska Gminy Skoki była prawomocna do prowadzenia

obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z ustawą
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. póz. 994 ze zm.) i Statutem Gminy Skoki

(Dz. Urzędowy Wojewódzka Wielkopolskiego Nr J 09 póz, 2005zdma27.06.2003r.zezm)

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokohi sesji Rady.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Pan Zbigniew Kujawa
po stwierdzeniu quorum i otwarciu powitał:

• radnych Rady Miejskiej Gminy Skoki,
• Burmistrza Miasta Gminy Pana Tadeusza Kłosa,
• Sekretarza Gminy Blankę Gaździak
• Radcę Prawnego Urzędu Mirosławę Nowakowską
• kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,

• pracowników Urzędu,
• przybyłych gości oraz przedstawicieli prasy lokalnej.

Udzielił głos radnej Wiesławie Surdyk - Fertsch, która odczytała treść klauzuli informacyjne w sprawie

przetwarzania danych osobowych uczestników sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.
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Treść klauzuli stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

ąd. 2

Zgodnie z Rozdz. V pkt.3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad II sesji Rady
Miejskiej Gminy w Skokach Przewodniczący Rady zaproponował radnego Piotra

Babrakowskiego. W wyniku głosowania Rada wybrała na sekretarza obrad radnego
Piotra Babrakowskiego (14 głosów za, l glos wstrzymujący się ^.Wybrany sekretarz obrad

będzie nadzorował prowadzenie protokółu sesji i ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad.3

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
przedstawił porządek obrad sesji Rady, a następnie zapytał

o uwagi i wnioski do ustalonego porządku obrad dzisiejszej sesji Rady.

l. Przewodniczący Rady
złożył wniosek o wprowadzenie do porządku uchwał w sprawie ustalenia diet dla radnych,

poprzez wprowadzeniu do porządku obrad dwóch uchwał jako punkt 4.6 i 4.7.
W punkcie 4.6 zaproponował wprowadzenie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady

Miejskiej Gminy Skoki w punkcie 4.7 wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia
diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Skoki.

W wyniku jawnego głosowania wniosek Przewodniczącego Rady został przyjęty

ł postanowiono wprowadzić do porządku obradjako pkt 4.6)/JS glosami za/iA.7)(\^ losami
za, l wstrzymujący).

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że ustalony porządek obrad wraz

przyjętym wnioskiem stanowi podstawę do prowadzenia obrad II sesji Rady Miejskiej
Gminy Skoki.

ad.4

)kt4J
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu radni ustalili 5 osobowy skład Komisji

Rewizyjnej w składzie;
l. Piotr Babrakowski

2. Stanisław Janecko

3. Zbigniew Kubicki
4. Małgorzata Mizgąjska
5, Andrzej Surdyk

^
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Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa poinformował, że radni na wspólnym posiedzeniu
zaproponowali stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnemu Piotrowi Babrakowskiemu.

Radny Piotr Babrakowski wyraził zgodę na pelnienie funkcji przewodniczącego. Przewodniczący Rady
odczytał projekt uchwały nr II/3/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego oraz wyboru

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Skok

Rada Miejska Gminy
podjęta ,15 głosami za -jednogłośnie/
Uchwal NrIL/3/_20i8
w sprawie ustalenia składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego

Komisii Rewizyinei Rady Mieiskiei Gminy Skoki.
Podjęta uchwała stanowi zalqczmk nr 3 do protokołu sesji Rady.

pkt, 4.2
Przewodniczący Rady poinformował, że radni na wspólnym posiedzeniu ustalili 5 osobowe składy:

l. Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji
l) Stanisław Janecko,
2) Piotr Babrakowski,
3) Marek Grzegorzewski,

4) Zbigniew Kujawa,
5) Marzena Wyleżała.

Radni na Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji wyznaczyli Stanisława
Janecko. Radny Stanisław Janecko wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego komisji.

2. Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska, Porządku Publicznego
i Inwentaryzacji.
l) Paweł Grabińsld,
2) Leszek Gronowicz,

3) Marian Gruszka,

4) Łukasz Kubiński,
5) Mateusz Stajkowski.
Radni na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska,

Porządku Publicznego i Inwentaryzacji wyznaczyli Pawła Grabińskiego. Radny Paweł Grabiński
wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego komisji.
3. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu l Rekreacji.

l) Andrzej Surdyk,
2) Zbigniew Kubicki,
3) Małgorzata Mizgajska,
4) Wiesława Surdyk - Fertsch,
5) Piotr Wiśniewski.
Radni na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji wyznaczyli

Andrzeja Surdyka. Radny Andrzej Surdyk wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego
komisji.

Rada Miejska Gminy
podjęta ,13 głosami za i l wstrzymujący się, l przeciw/
Uchwalę _NrJI /4/ 2018
w sprawie ustalenia składów osobowych oraz wyboru



przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiei Gminy Skoki.
Podjęta uchwała stanowi zalqcznik nr 4 do protokołu sesji Rady.

pkt 4.3)
Przewodniczący Rady przedstawił zaproponowany przez radnych skład Komisji Skarg, Wniosków i

Petycji:
l Piotr Wiśniewski,
2. Leszek Gronowicz,

3. Paweł Grabiński.
Na przewodniczącego Komisji radni wyznaczyli Piotra Wiśniewskiego. Radny Piotr Wiśniewski
wyraził zgodę na pełnienie funkcji przewodniczącego komisji.

Rada Miejska Gminy
podjęła ,15 głosami za/
Uchwala Nr U ,5/2018
w sprawie ustalenia składów osobowego oraz wyboru przewodniczącego _Komisii Skarg,

Wniosków i Petycji.
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji Rady.

pkt4.A

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa przedstawił propozycję, wynagrodzenia dla
Burmistrza Tadeusza Kłosa. Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki ustala się wynagrodzenie

miesięczne, na które składają się:

l. wynagrodzenie zasadnicze - 4.700 zł
2. dodatek stażowy w wysokości 20% - 940 zł
3. dodatek funkcyjny w wysokości - 1.900 zł

4. dodatek specjalny w wysokości 40% - 2.640 zł
Razem: 10.180 zł ( słownie dziesięć tysięcy sto osiemdziesiąt złotych)
Burmistrzowi wypłacone będą inne świadczenia przysługujące mu ze stosunku pracy tj. nagroda
jubileuszowa, dodatkowe wynagrodzenie oraz odprawy, o ile spełnione zostaną warunki ich nabycia.

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Gminy Skoki. Uchwała wchodzi
w życie z dniem podjęcia.
Następnie Przewodniczący zapytał radnych Rady czy są uwagi i inne propozycje wysokości
wynagrodzenia dla burmistrza. Z uwagi na brak dyskusji i uwag podał pod głosowanie projekt
uchwały.

Rada Miejska Gminy
podjęła ,10 głosami za, 5 wstrzymujących się/
Uchwale NrII/6/2018
w sprawie ustalenia wynagrodzeni a dla Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 doprotokohi sesji Rady.

nkt 4.5

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa

poinformował, że radni na wspólnym posiedzeniu wyznaczyli przedstawiciela

do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski radną Wiesławę Surdyk - Fertsch.

Na zastępcę przedstawiciela do reprezentowania w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów
Wielkopolski, radni zaproponowali radnego Leszka Gronowicza.

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
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zapytał się zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę na reprezentowanie
Gminy Skoki w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski.
Radna Wiesława Surdyk - Fertsch i Radny Leszek Gronowicz wyrazili zgodę.

Z uwagi na brak innych kandydatur przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska Gminy
podjęła (15 głosami za -jednogłośnie )
Uchwale nr II/7/2018
w sprawie wyboru przedstawiciela i zastępcy przedstawiciela w Stowarzyszeniu Gmin

i Powiatów Wielkopolski.
Podjęta uchwala stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji Rady.

pkt 4.6
Przewodniczący Rady przekazał glos wiceprzewodniczącej rady Wiesławie Surdyk- Fertsch,

która przedstawiła treść uchwały nr Ił/9/2018 w sprawie wynagrodzenia diety dla Radnych
Rady Miejskiej Gminy Skoki

Z uwagi na brak uwagi dyskusji
Rada Miejska Gminy
podjęła (10 głosami za, 2 głosy przeciw, 3 wstrzymujące się)
Uchwale nr JI/9/2018
w snrawie wynagrodzenia diety dla Radnych Rady Miejskiei Gminy Skoki.

Podjęta uchwała stanowi zatqcznik nr 8 do protokołu sesji Rady,

pkt 4.7

Projekt uchwały nr II/8/2018 w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej
Gminy Skoki odczytała wiceprzewodnicząca Rady Wiesława Surdyk - Fertsch.

Z uwagi na brak uwagi dyskusji
Rada Miejska Gminy
podjęła (10 głosami za, 5 wstrzymujących się)
Uchwalę nrll/8/2018
w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Mieiskici Gminy Skoki.

Podjęta uchwala stanowi zalącznik nr 9 do protokołu sesji Rady.

ad.5

Interpelacji i zapytaniach radnych
Glos zabrał

Radny Leszek Gronowicza

Zadał pytanie Przewodniczącemu Rady kto ustalił porządek obrad sesji.
Przewodniczący Rady

Zapytał, o porządek której sesji chodzi.
Radny Gronowicz

Wyjaśnił, że I posiedzenia rady.
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa

Odpowiedział, że porządek I sesji ustalony był przez Komisarza Wyborczego z Piły.
Radny Leszek Gronowicz

Sprostował wypowiedź mówiąc, że II sesji. Zwrócił uwagę, że II sesja zwołana została w 30

sekund podczas obrad I sesji rady. Wyjaśnił, że porządek musiał być ustalony już wcześniej,



kłedy nie był jeszcze przewodniczącym Rady. Zarzucił przewodniczącemu nadmierny
pośpiech i nie dochowanie terminu 7 dniowego przed terminem obrad.

Radca Prawny Mirosława
Wyjaśniła uprawnienia należące do przewodniczącego. Przewodniczący rady został wybrany

na pierwszej I sesji. Nad projektami uchwał diet radnych oraz przewodniczącego rady, radni
pracowali wspólnie i głosowali za wprowadzeniem do porządku obrad na dzisiejszej sesji.

Radny Leszek Gronowicz
Wyjaśnił, że nie ma uwag do rozszerzenia porządku obrad. Przewodniczący został wybrany

na sesji i nie mógł tego przygotować wcześniej.

Radca Prawny Mirosława Nowakowska

Wyjaśniła, przebieg I sesji rady mówiąc, że po wyborze przewodniczącego, posiadał pełne
uprawnienia przewodniczącego rady i mógł zwołać sesję.
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
Wyjaśnił, że radni na wspólnym posiedzeniu nie wnosili uwag co do zasadności zwołania II

sesji.

Wiesława Surdyk- Fertsch

Zajmując głos w dyskusji wyjaśniła, że aby rada mogła funkcjonować i sprawnie pracować w

Komisjach, należało podjąć stosowane uchwafy.

Radny Leszek Gronowicz

Kończąc dyskusję poinformował, że klub radnych „Razem w Przyszłość" składa skargę na

Przewodniczącego Rady Miejskie Gminy Skoki, który to: przekroczył swoje uprawnienia
ustalając porządek obrad w dniu 22.11.2018 r. nie będąc do tego uprawnionym, gdyż, nie był

jeszcze przewodniczącym rady. Nie dopełnił obowiązku zwołania II sesji Rady w terminie 7

dni. Zgodnie z § 24 ust. 4 i 5 rozpoczynają bieg od dnia następnego po doręczeniu

powiadomień i nie obejmują dnia obywania sesji. W związku z powyższym II Sesja Rady,
powinna odbyć się najwcześniej w dniu 30.11.2018 r.
ad.6

Komunikaty, wolne wnioski:

Mieszkaniec Mariusz Andrzejewski

Poruszył następujące kwestie:
l. Spowalniaczy na ul. Polnej, które według mieszkańca nie spełniają swoich zadań, ponieważ

są objeżdżane. Zaproponował postawienie słupków biało - czerwonych przy spowalnłaczach.
2. Jubileuszu 100 - lecła powstania Szkoły Podstawowej w Skokach, na których obchodach

prawdopodobnie nie zagra „nasza" orkiestra dęta, a wystąpi inna orkiestra z zewnątrz. Kto
pokryje koszty występu tej orkiestry.

3. 30% podwyżki za zagospodarowanie odpadów komunalnych zaplanowanej w projekcie

budżetu na rok 2019, zadał pytanie jakich odpadów ma ona dotyczyć czy odbieranych od
właścicieli czy odpadów odbieranych w punkcie na ul. Rogozińskłej,
4. Zamówień do 30 tyś. euro, czy istnieje możliwość publikowania wykonawców zamówień do
30 tyś. euro w Biuletynie Informacji Publicznej.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki
Odpowiadając wyjaśnił, że nie posiada wiedzy, aby skocka orkiestra nie miała wystąpić na
obchodach jubileuszu powstania Szkoły Podstawowej w Skokach.



W sprawie zamówień publicznych wyjaśnił, że jeśli jest zainteresowanie tą informacją to może
być ona publikowana. Jeśli chodzi o kwestię spowalniaczy, są one montowane zgodnie z

zatwierdzonym projektem organizacji ruchu, ale jeśli w tym miejscu nie spełnią swojej funkcji
należy rozważyć inne rozwiązanie.
Kierownik Krzysztof Mańka

Wyjaśnił kalkulację podwyżek za zagospodarowanie odpadów w roku 2019.
Radny Marek Grzegorzewski
Wypowiedział się w spawie spowalniaczy montowanych na terenie Miasta Skoki oraz

zwrócił uwagę o zamontowaniu odpowiednich znaków ograniczających prędkość.

Przewodniczący Rady
Przedstawił informację o powstaniu Klubu Radnych „Razem dla Gminy Skoki".
Radny Leszek Gronowicz
Przedstawił stanowisko Kluby Radnych „Razem dla Gminy Skoki" w sprawie nie wyrażenia

zgody na zwoływanie wspólnych posiedzeń Komisji Rady opiniujących materiały pod obrady
sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.

ad.7

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku l dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej
Gminy Zbigniew Kujawa obrady II sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach zamknął dnia
29 listopada 2018 r. o godz.1558 .

Przewod^ząfcy Rady
MiejskiejYjminy Skoki
(Zbi§itt^~TSySwa)

Sekretarz obrad ,'- _-/

Piotr Babrakowski . 4^^'

Protokolant

(Katarzyna Przybysz)
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